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elanovi Skolskog odbora jednoglasno su prihvatili Godisnji plan i program rada Skole za 5k. god
2022./2023

Ad 3. Stolsti kurikutum
K. Erdelja dao je rijed ravnateljici S. lGbtanovi6 koja je obrazloZila sadrlaj Skobkog kurikuftrma u
kojem je navedena dodatna nastava, dopunska nastava, projekti, terenska nastava tj. Sto 6e
osobno raditi pojedini u6itelji tijekom Skolske godine.
Na Vijecu roditelja roditelji su predloZlli da destinacije terenske nastave budu nacionalni parkovi
RH. K. Erdelja obrazloZio je da se to i provodi koliko je moguce.
K. Erdelja dao je na glasanle Skotski kurikulum kojije jednoglasno usvojen.

Ad 5. Razno
K. Erdelja dao je rije6 ravnateljici S. Krstanovic koja je dlanove Skolskog odbora izvijestila o zakupu
Skolskog prostora Ko5arka5kom klubu Dinamo, Rukometnom klubu Dinamo, Karate klubu Shihan,
Ritmika, Udruga gradana i ostalima.
Tajnica Skole Z.Prugovecki rekla je da treba usvojiti Pravilnik o radu Skolskog odbora koji je
prodi56en i dan na lekturu.
Bit 6e pripremljen za usvajanje na idu6oj sjednici.
O. R. Azinovid uputila je zamolbu da se na web stranicu Skole stave izvan5kolske aktivnosti koje
se odvijaju u prostorima Skole kako bi roditeljima bile vidljive sve aktivnosti na Skolskim terenima.
tVlo2da bi neki roditelji ukljudili svoju djecu u aktivnosti koje se odvijaju u prostorima Skole zbog
blizine i sadrZaja koji ih zanimaju. IMnogi voze djecu u udaljenije dijelove grada ne znaju6i da bi se
mogli aktivirati i u Skoli. Na Vijedu roditelja dogovorili su i nadin kako ce osigurati udenike od
nezgoda jer se Skola (uditelji) ogradila od sakupljanja novaca za policu osiguranja. Skola 6e
potpisati policu iodraditi svu administraciju u sludaju isplate osiguranja.
O. R. Azinovi6 predloZila je da se i zapisnici Vije6a roditelja objave na web stranici Skole.
Ravnateljica S. Krstanovid je odgovorila da Skola nije obavezna objavljivati zapisnike i da je te5ko
obvezati roditelje da pi5u zapisnike. tM. Brdaric iJ. ttlesic su rekle da bi bilo najbolje da predstavnik
Vijeca roditelja izvijesti roditelje o demu je bilo rijeci na Vije6u roditelja. Nadovezala se i ravnateljica
S. Krstanovic i sugerirarala da bi bilo najbolje izvje5tavati o radu Vije6a roditelja na roditeljskim
sastancima.
O. R. Azinovic osvrnula se i na problematiku rje5avanja problema kuhinje i odvoda. Ravnateljica
S. Krstanovic je pojasnila situaciju i predloZila 6ed6e upite o statusu sanacije prema Gradskom
uredu za odgoj i obrazovanje jer Skola nema dovoljno sredstava da sanira problem jer je iznos je
povelik.

Raspravljalo se i parkiranju automobila na Skolskom parkingu. Nastaje guZva idovodi se u pitanje
sigurnost djece koja prolaze tim parkingom kao pje5aci. Prijedlog O. R. Azinovic je da se ocrta
bojama pje5adka zona na sjevernom dijelu parkinga kako bi se pove6ala sigurnost djece.
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Ad 4. Zakup Skolskog prostora ( vanjskog igrali5ta )
Ravnateljica S.Krstanovic proditala je Zamolbu o zakupu Skolskog prostora Sportskom druStvu
rekreacije Rolica, 2 sata tjedno u prijepodnevnim satima na terenu Skolskog igrali5ta za Skolu
rolanja pod vodstvom prof. Sanje Benkovic.
Na upit K. Erdelje ima li Skola koristi od zakupa, ravnateljica S. Krstanovic je obrazloZila da bi
bilo korisno dati u zakup dva sata tjedno jer djeca rado polaze Skolu rolanja, a tereni su slobodni.
K,Erdelia dao je na glasanje odluku o zakupu vanjskog Skolskog prostora ( 5k. igrati1ta).
Jednoglasno je dana sug/asnost o zakupu vanjskog Skolskog prostora za Skolu rolanja
( UdrugaRolica ) dva sata tjedno.


